
   
 

 

OØSK har delegert ansvaret til OØKNA XXVIII med å 

arrangere konvent.  

• Leder ønsket velkommen 

• Presentasjonsrunde: 7 personer til stede: 

• Leder 

• Nestleder 

• Sekretær 

• Underkomitéledere for: Kunst og design, Salg, Program 

• Representant for Innkvartering 

(Fraværende underkomitéledere og medlemmer fra hovedstyret har 

gitt beskjed til leder om at de ikke kunne stille på dagens møte) 

• Stille stund 

• Tradisjoner lest 

• 12 konsepter lest 

• Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte 

• Dagsorden godkjent 

• Eventuelt: 

 

Evt. 1:  

Fundraising for ECCNA 41 i Stavanger i 2026: Er det greit at det kommer 

noen fra Fundraising-komitéen og selger t-skjorter til inntekt for 

Europakonventet som skal arrangeres i Norge? 

 

Saker til dagsorden: 

a) VALG: 

 

Referat fra møte i konventkomitéen for OØKNA XXVIII, 

søndag 11. august 2024. 

Møte 8 

Zoom Meeting ID: 592 751 9366 Passord: service 



   

 

1. Underkomitéledere                   1 år rusfri tid 

 

Det var ingen som stilte til valg denne gangen. 

 

Underkomitéen som fremdeles mangler ledere er: 

 -Informasjon 

 

b) Underkomitérapporter (mål og framdrift).  

 

Salg 

Komitéen planlegger å skaffe folk som kan betjene salgsbordet under konventet. 

Bestilling er klar til å legges inn hos leverandør. Salg har hatt tett samarbeid 

med Kunst og design. T-skjortene planlegges bestilt i størrelsene M, L og XL. 

Det bestilles 50 t-skjorter og 50 kopper med logo. T-skjortene blir i fargene svart 

og hvit, halvparten av hver. Komitéen ønsket å tilby hettegensere også, men 

dette har vist seg å bli for dyrt. Grunnen til dette, er at flerfarget logo koster mer 

enn en énsfarget ville gjort. 

 

Spørsmål fra konventkomitéen:  

 

Det er mange faste konventgjengere som bruker størrelse S når t-skjortene 

kommer i unisex-modell. Kan det tas med et lite antall t-skjorter i S i 

bestillingen? 

 

Har dere vurdert forhåndsbestilling av hettegensere, slik de gjør før Gon-treffet? 

Dette ville gjort at pengene å betale bestillingen med kom inn på forhånd, og at 

man er garantert å ikke sitte igjen med et overskudd av usolgte gensere. 

 

Svar: Det ligger tanke og arbeid bak bestillingen slik den foreligger nå. 

Mulighetene begrenses av budsjettet. Komitéen er villige til å legge til noen t-

skjorter i størrelse S i bestillingen, men må da blir det samtidig færre av en av de 

andre størrelsene. 

 

 



   

 

Det var flere som ytret ønske om å utvide størrelsesutvalget til å inkludere 

S og XXL. Leder tilbød seg å snakke med kasserer for å se på mulighetene 

for å utvide budsjettet til Salgskomitéen noe, og å kontakte leder for Salg 

for å gi bistand med bestillingen og utforske muligheten for å la 

medlemmer forhåndsbestille hettegensere via Facebook-siden til konventet. 

 

Kunst og design 

Har samarbeidet tett med Salgskomitéen. Kunst og design har satt opp et møte i 

sin komité for å prøve å få oversikt over materiellet som finnes fra tidligere 

konventer. 

 

Innkvartering 

Komitéen hadde møte her om dagen. De har en del medlemmer nå. 

Innkvartering ønsker å få vite om de har et budsjett å gå ut ifra. De lurer også på 

om innkjøp må avklares på forhånd, eller om man kjøper inn det man trenger og 

leverer kvittering etterpå. 

 

Svar: Snakk med kasserer! Det ligger et budsjett for komitéen i konventets 

budsjett, men hvis komitéen ikke har sendt inn budsjett over antatte utgifter og 

inntekter til kasserer ennå, så er dette bare et overslag basert på fjorårets 

budsjett. 

 

Det kom tips fra et hovedkomitémedlem som tidligere har tjenestegjort i 

Innkvartering om å kjøpe inn rikelig med kluter og éngangshansker til bruk på 

konventet (det gjør det lettere å få folk til å gjøre dovask-service!), eventuelt 

også vaskemidler og mopper. Skolen har sannsynligvis bøtter og moppestaver, 

men ellers må vi vanligvis stille med eget vaskeutstyr. 

 

Program 

Nå er speakere på plass! Eneste som mangler er hovedspeaker, men komitéen 

har en i bakhånd om det skulle knipe. Komitéen har ikke hatt kontakt med 

nyinnvalgt leder for underholdning ennå. (Nestleder tar kontakt med leder for 

Underholdning, og setter dem i kontakt med hverandre.) 

 



   

 

 

Café 

(Rapport fra leder for Café som ikke kunne delta i dag) 

Det har ikke skjedd noe nytt i komitéen siden sist. De har neste møte 29. august. 

 

c) Hovedstyrets rapporter. 

 

Leder 

Har vært i kontakt med skolen. Det blir befaring torsdag 29. august kl. 13.00! 

Alle i hovedstyret og underkomitéledere oppfordres til å delta (evt. sende en 

representant). Vi får pris for leie av lokalet og utvask når skolen har klargjort 

dette. Leder ønsker at det lages en flyer med mer oppdatert og utfyllende 

informasjon, bl.a. om overnattingsmulighetene. Har snakket med Kunst og 

design. Leder skal være med på OR-møtet i august, hvor han vil snakke med 

dem om stand på konventet og om de kan utarbeide en mal for kontakt med 

pressen. 

 

Spørsmål:  

 

Har vi husket å lage flyer på engelsk? Det kommer ofte medlemmer fra andre 

land til våre konventer dersom vi har informert godt på forhånd. Flyeren bør 

inneholde utfyllende informasjon om hvordan man kommer seg til konventet fra 

Oslo S/ Bussterminalen, detaljer om overnatting (hvor, hvordan, hvor mye, hva 

må man ha med), og om man får kjøpt mat på konventet/evt. nærhet til 

matbutikker. Dette må gjerne til hvis noen skal våge å reise internasjonalt for å 

besøke oss! 

 

Skal vi planlegge oversettelse på konventet? Bør noen ha ansvaret for dette? 

Når det kommer gjester fra andre land, så er det vanlig å tilby at noen oversetter 

speakene. Dette ordnes ofte uformelt før starten av møtet, ved at man spør 

«Does anyone require translation?» fra scenen, og hvis det er noen spør man om 

det er noen frivillige som kan oversette. Disse setter seg gjerne sammen i et 

hjørne av salen. 

 



   

 

Sekretær fikk ikke med seg om noen fikk ansvar for oversettelse på 

konventet, men har i ettertid fått beskjed fra kasserer/fjorårets leder om at 

dette tradisjonelt har ligget under programkomitéens ansvarsområde. Om 

det var noen andre som tok ansvaret, så kommer det evt. med i neste 

referat. 

 

Nestleder 

Har snakket med leder og en representant for Innkvartering. Har diskutert 

infoflyer, men mangler informasjon om hva prisen for overnatting vil være, om 

det er tillatt med campingbil på skolens parkering, osv.  

 

Leder og nestleder finner en tid for å skrive infoflyeren på norsk og 

engelsk, og spør kasserer om han kan bistå med svar på spørsmålene. 

 

Sekretær 

Har vært på ferie! Har vært i hyppig kontakt med leder, da. 

 

 

d) Økonomi 

 

Kasserer 

Kunne ikke være til stede på dagens møte. Bistår kontinuerlig med økonomi og 

informasjon. 

 

e) Gamle saker 

 

Sak 1: Plassering av Clean Design  

 

(Dette sjekkes nærmere på befaring. Konsensus for å gi Clean Design annen 

plassering enn i fjor, da det er ytret et ønske fra dem om det. Alternativer er 

innerst inne i salen eller ved inngangspartiet.)  

 

-Saken kommer opp igjen etter at vi har vært på befaring.  

 



   

 

Sak 2: Plassering av bankterminaler  

 

(Wi-fi, Vipps, bankterminal og andre muligheter sjekkes på befaring. Vipps har 

tidligere hatt dårlig dekning. Kasserer undersøker forslag om alternativt forslag 

I-zettle som betalingssystem. Tilgang til nett er en utfordring, det har tidligere 

vist seg å være vanskelig å komme forbi brannmuren der. IT-kynding NA-

medlem kontaktes for råd og konsultering.)  

 

-Saken jobbes med, og vil komme opp fortløpende når mer informasjon er 

tilgjengelig. 

 

f) Nye saker 

 

Sak 3: Yoga og meditasjon 

Et medlem har tatt kontakt fordi han ønsker å tilby yoga og meditasjon på 

konventet.  

De som er kjent med ham fra tidligere har gode opplevelser med opplegget hans, 

og erfarer at det gjerne utføres tidlig på morgenen, før eventuelt program for 

dagen starter.  

 

-Det ble konsensus om at dette er i orden! Leder setter ham i kontakt med 

leder for Program, slik at man kan forsikre seg om at det ikke kolliderer 

med programmet for konventet. 

 

g) Eventuelt 

 

Evt 1: Fundraising for ECCNA 41 i Stavanger i 2026: Er det greit at det 

kommer noen fra Fundraising-komitéen og selger t-skjorter til inntekt for 

Europakonventet som skal arrangeres i Norge? 

 

Komitéen har fått spørsmål fra Fundraising-komitéen for ECCNA 41 om de kan 

få en plass på konventet med et bord hvor de kan selge t-skjorter for å samle inn 

penger til Norges Europakonvent i 2026.  

 



   

 

-Det var konsensus om at vi er positive til dette, men vi ønsker å vente til vi 

har vært på befaring før vi tar en endelig avgjørelse. 

 

-Vi prioriterer egen Salgskomité først, Clean Design som nummer to, og 

ECCNA 41-fundraiser som nummer tre når det gjelder plassering på 

konventet. 

 

Neste møte blir søndag 18. august kl. 19.00 på Zoom 

 

 

Zoom møte ID: 592 751 9366 

Passord: service 

 

• Avsluttet med sinnsrobønnen 

 

 

Sekretær, 13.08.24 

 

 

 

 
 

 

 

 


